



8月30日前 早報名優惠
每位勁減高達
\$12000

EXOTICS - 18 DAYS SOUTHEAST ASIA & AUSTRALIA FLY-CRUISE PACKAGE
探索之旅 - 18天 東南亞、澳洲 遊輪套票



Day 航程	Ports Of Call 港口	Arrive 到達	Depart 離開
1	Hong Kong - Bangkok on Thai Airways. Transfer to pier, embark Diamond Princess. 搭乘泰國航空公司客機 前往泰國 曼谷 (蘭加邦) 專車送往碼頭, 登上鑽石公主號	Embark	上船 PM
2	Sihanoukville, Cambodia 柬埔寨 西哈努克	9 AM	7 PM
3	Cruising the Gulf of Thailand 航行於暹羅灣		
4	Ho Chi Ming City, Vietnam 越南 胡志明市	7 AM	5:30 PM
5	Cruising the South China Sea 航行於南海		
6	Singapore 新加坡	8 AM	6 PM
7-10	Cruising the Java and Banda Seas (Cross the Equator) 航行於爪哇海及班達海 (跨越赤道)		
11	Darwin, Australia 澳洲 達爾文	7 AM	4 PM
12	Cruising the Arafura Sea and Coral Sea 航行於阿拉佛拉海及珊瑚海		
13	Port Douglas, Australia (For Cairns) 澳洲 道格拉斯港 (開恩茲)	7 AM	4 PM
14	Airlie Beach, Australia (For The Great Barrier Reef) 澳洲 艾利灘 (大堡礁)	8 AM	6 PM
15	Cruising the Coral Sea 航行於珊瑚海		
16	Brisbane, Australia 澳洲 布里斯本	7 AM	5:30 PM
17	Cruising the Tasman Sea 航行於塔斯曼海		
18	Sydney, Australia 澳洲 悉尼 Transfer from Pier to Airport. 專車送往機場 Fly to Hong Kong on Virgin Atlantic 搭乘維珍航空公司客機返回香港	Disembark	下船 AM



Diamond Princess
鑽石公主號

Inaugural 首航	2004
Tonnages 噸數	116,000
Capacity 載客量	2,670

Package Included:

- Open Jaw economy class ticket from Hong Kong to Bangkok on Thai Airways & Sydney to Hong Kong on Virgin Atlantic
- Transfer between airport and pier in Bangkok and Sydney
- 17 Nights cruise on board "Diamond Princess" including accommodation, meals, entertainment and access to facilities.
- HK Airport security charge & 0.15% TIC levy

套餐包括:

- 泰國航空公司 香港往曼谷經濟客位機票 及 維珍航空公司 悉尼往香港經濟客位機票 乙張
- 曼谷機場往碼頭 及 碼頭往悉尼機場 之專車接送
- 十七晚 "鑽石公主號" 遊輪住宿並享用船上美食及娛樂設施
- 香港機場保安稅及 0.15% 旅遊業議會印花稅

2009 Departure Date 出發日期		Interior 內艙房 M	Balcony 露台房 BF	Mini-Suite 迷你套房 AE
22 NOV	Original 原價	HK\$25,888up	HK\$30,888up	HK\$34,888up
	Discounted 優惠價	HK\$17,888up	HK\$18,888up	HK\$22,888up
Port Handling Charge 港務費		US\$360 (約 HK\$2,815)		
Government Fee 政府稅		US\$87.06 (約 HK\$681)		
Airport Taxes and Fuel surcharge 機場稅及燃油附加費		Approx. 約 HK\$921		

Terms & Conditions:

- Fares are in HK Dollars, per person on sharing twin basis.
- 3rd/4th berth or single room is available on request basis.
- Package price is subject to flight and cabin availability and does not include port handling charges, fuel supplement and government fee, passport / visa fees, shore excursions, priced beverage, airport taxes and any other items of a personal nature.
- A deposit of HK\$9,000 per person is required upon confirmation to secure a booking.
- Final payment must be made 90 days prior to departure. Any changes is NOT allowed once balance payment is made.
- Gratuities US\$10.5-11 per person per night for dining & stateroom personnel will add to passengers' shipboard account automatically.
- Non-endorsable, non-reroutable and non-refundable. Valid on flight date shown only. Electronic ticket only.
- Ticket is not eligible for mileage accrual or air-seat upgrade.
- Transfer(s) between airport and pier is only available on embarkation / disembarkation day only. Stay behind or early arrival will treat as forfeiting the transfer service.
- All fares, taxes/surcharges, terms & conditions are subject to change without prior notice.
- **Passengers' passport should have at least 6 months validity prior to the return date and valid traveling visa(s), if applicable. Princess Cruises and their appointed agent will not be liable for any consequences.**
- Travel insurance is strongly recommended
- Please refer to Princess Cruises Brochure 2008/2009 for General Information; meanwhile for cancellation, please refer to below Princess Cruises International Policy for applicable cancellation fees.

Cancellation Policy:

91 days or above prior to sailing	Deposit Amount
90 - 31 days prior to sailing	75% of total charges
30 days or less	100% of total charges

條款及細則:

- 行程價錢以港幣二人同房每位計算。
- 另備第三/四位同房及單人房價錢，敬請查詢。
- 套票價錢需視乎機位及艙房之供求情況而定，行程價錢並不包括：港務費、燃油附加費或政府稅項，護照及簽證費，岸上觀光，附有定價的飲料，機場稅及其它船上之個人開支。
- 訂位時需繳交訂金每位港幣\$9,000 作留位用途。
- 餘款須於出發前 90 天全部繳清。繳付全費後，不得作任何更改。
- 船上服務生之小費為每位每晚美元\$10.5-11，將自動加入乘客船上的戶口。
- 機票發出後，一概不能轉乘其他航空公司、轉換其他行程或退款。機票只適用於所列明之日期及航班編號，不可更改。電子機票。
- 飛機航程不能獲取里數回贈。任何飛行里數均不適用於機位級別之提升。
- 機場與碼頭之間的接送僅適用於登船/離船當日。提早抵達登船港或於離船港停留請自行安排交通。
- 以上所有價錢、稅費/附加費、條款及規則如有更改，恕不另行通知。
- **旅客必須持有至少以回港日計起 6 個月以上有效護照及入境簽證，公主遊輪及其特約旅行社對等任何問題概不負責。**
- 極力推薦客人購買旅遊保險。
- 有關公主遊輪之一般資料請參閱公主遊輪 2008/2009 年行程書，而關於**取消行程之罰款收費**，請參考以下公主遊輪之國際條款。

取消行程收費:

出發前 91 天或以上	全額訂金
出發前 90 - 31 天	全額費用之 75%
出發前 30 天或以下	全額費用之 100%

Any Tours Enterprises Limited

For reservation & further information, please contact:

B-C, 5/F, Century House, 3-4 Hanoi Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon, Hong Kong.
Tel: (852) 2369 7251 (852) 2724 1212 Fax: (852) 2739 6121 (852) 2721 0328
Website: <http://www.anytours.com.hk> Email: anytours@anytours.com.hk